
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 11. november 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål L
Hvordan forestiller ministeren sig, at en årlig vurdering af selskabernes ejendomme skal
blive retvisende, når selv Skatteforvaltningen har svært ved at vurdere erhvervsejendom-
mes værdi, og hvordan vil ministeren sikre en fyldestgørende kontrol?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Louise Schack Elholm (V).

På udvalgets vegne
Bjørn Brandenborg
formand
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